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Борислав Стефановић изјавио је да је криза на северу Косова завршена. Добили смо на
времену и добили смо гаранције међународне заједнице да неће бити нових покушаја
Приштине да једнострано промени ситуацију на тререну, рекао Стефановић.

  Шеф београдског преговарачког тима Борислав Стефановић изјавио је да је криза на
северу Косова завршена и нагласио да не можемо дозволити да Приштина успостави
своје институције на северу, нити да држава Србија буде истерана са Косова и
Метохије.   

"Криза је завршена, улазимо у дијалог у Бриселу. Верујем да ћемо успети да решимо
проблем царинских печата, иако је то потпуно одвојено питање од административних
прелаза. То је наша црвена линија. Не можемо дозволити да Приштина успостави своје
институције на северу, нити да држава Србија буде истерана са КиМ", казао је
Стефановић у интервјуу "Блицу".

  

Он је рекао да је јединство српских општина на северу Косова нужно и да није добро што
је дошло до прекида седнице скупштина општина, али да то не треба драматизовати, јер
ће споразум који је постигнут са Кфором бити спроведен.

  

"Нити држава може без грађана, нити они могу без државе. Ипак, не треба
драматизовати прекид. Споразум ће бити спроведен. Председници општина су тражили,
без наше интервенције, да одрже седницу и одлучују о примени споразума, не о самом
споразуму", рекао је он.

  

Стефановић је казао да "сада видимо да је то било непотребно и да су барикаде почеле
да се уклањају одлукама кризних штабова".

  

Овај споразум није идеалан и Срби са севера КиМ не прихватају одредбу о
ограничавању промета робе на три и по тоне, али је био једини излаз да се избегну
напади на Србе, могуће жртве, ескалација и покушаји Приштине да успостави своје
институције, навео је Стефановић.
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Он је казао да није једноставно вратити све како је било пре паљења Јариња и
заузимања прелаза Брњак од стране РОСУ.

  

"Добили смо на времену и добили смо гаранције међународне заједнице да неће бити
нових покушаја Приштине да једнострано промени ситуацију на тререну", рекао је он и
додао да "нисмо добили све што смо хтели".

  

Стефановић је нагласио да је споразум ограничава промет на три и по тоне, али је
омогућен промет робе и додао да је тиме "онемогућено успостављање приштинских
институција на северу".

  

"Срби на северу имају свако право да буду неповерљиви и на опрезу. Ако неко прекрши
споразум вратиће барикаде. споразумом се држава Србија легитимисала као суверена
на КиМ, јер је споразум постигнут са државом а не са локалним органима. Исто тако
сада је теже да споразум крши Приштина, јер је међународна заједница гарант, а Кфор
је одговоран за прелазе", казао је он.

  

На констатацију "Блица" да је Хашим Тачи "прославио победу" када је споразум
постигнут, Стефановић је казао да је Тачијева тактика да "када удари у зид он у
јавности проглашава победу" и да "то траје до консолидације неких приштинских медија
и јавности".

  

"Већ примећују да ситуација на административним прелазима није онаква како је он
представио. Сигуран сам да ни он, нити било ко други неће покушати да се врати у било
какву авантуру каква је била она 25. јула. Победили су грађани који су остали мирни и
нису дозволили да им неко насилно намеће институције Приштине", казао је
Стефановић.

  

(Танјуг)
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